
Groningen,  20 januari 2020 

Aan: Het College van Burgemeester en Wethouders Gemeente Groningen 

Betreft: Schriftelijke vragen hoge toegangsprijs expositie Forum 

 

Geacht College,  

 

In het Groninger Forum is onlangs de eerste expositie geopend: AI: More than Human. De toegansprijs 

voor deze expositie is 15 euro, de museumjaarkaart is voor deze expositie niet geldig.  

 

De SP stelt hierover de volgende vragen: 

1. Is het college het met de SP eens dat een entreeprijs van 15 euro een veel te hoog bedrag is dat voor 

velen niet op te brengen is? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat gaat het college hier aan doen? 

2. Het Forum zou een plek voor alle Groningers worden. Met zulke toegangsprijzen kan maar een deel 

van de inwoners van de gemeente Groningen van dit door hen mede betaalde Forum gebruikmaken. Is 

het college het met de SP eens dat deze belofte al direct na de opening gebroken is?  

3. Deze toegangsprijs staat niet in de vele advertenties en op de affiches in de openbare ruimte vermeld, 

vindt het college ook dat hierdoor een ontmoedigende verwachting wordt gewekt omdat mensen 

interesse kunnen hebben en de expositie willen bezoeken, maar dan door de erg hoge entree moeten 

afhaken?  

4. Is het college het met de SP eens dat door zoveel mensen uit te sluiten, de ervaring dat kunst en 

cultuur er alleen voor de elite is alleen maar bevestigd en gevoed wordt?  

5: Is het college het met de SP eens dat toegang tot exposities in het Forum in de Stadjerspas 

opgenomen moet worden? 

6. Kan het College toezeggen aan het eind van deze exposite de bezoekersaantallen te overleggen aan de 

raad, zodat bekeken kan worden hoe groot de animo voor dit soort tentoonstellingen is? 

5. Tot slot:  Vindt het college het een goed idee dat het Forum meedoet aan dure, internationale 

tentoonstellingen, gezien de bovenstaande vragen en met het oog op de slechte finaciële situatie van de 

gemeente en bezuinigingen op andere instellingen, en is het college bereid mee te denken over een 

betaalbaarder, meer toegankelijker aanbod in het Forum? 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 



 

Hoogachtend, 

Lucy Wobma / SP 

 

 

 


